

臺灣獎學金證明書

Taiwan Scholarship Award Certificate

中華民國 107 年 08 月 03 日 Date of Issue: August 3, 2018 宏都 (107) 證字第 017 號 Serial No. 017

茲證明宏都拉斯共和國籍 Sebastian Andres Murcia Milla (1999 年 11 月 01 日生)為外交部「臺灣獎學金」受獎人,受獎期限自 2018 年 8 月 1 日起,至 2023 年 6 月 30 日止(惟每續領「臺灣獎學金」須依照「臺灣獎學金作業要點」相關規定辦理)。

This is to certify that <u>Sebastian Andres Murcia Milla</u>, a citizen of the Republic of Honduras, born on November 1, 1999, has been awarded a Taiwan Scholarship by the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of China (Taiwan), for a period of five years from August 1, 2018 through June 30, 2023. This award status and award period are subject to the annual renewal process, in accordance with the Guidelines of the Scholarship Program of Taiwan.

中華民國駐宏都拉斯共和國大使館

Embassy of the Republic of China (Taiwan) in the Republic of Honduras

ONDONOMINA